

致: 領展大學生獎學金

To: Link University Scholarship

「領展大學生獎學金」大學二年至四年級獎學金

Link University Scholarship for Years 2 to 4 University Study

本校現推薦(姓名) _____ 申請「領展大學生獎學金」, 並確信:

- a) 他/她為家庭三代中首代入讀本地大學*的學生 (即父母及祖父母均沒有大學學位);
- b) 他/她在 2000 年 9 月 1 日或之後出生(即 25 歲以下) 及
- c) 他/她正修讀本地大學*全日制學士學位課程的本地學生。

On behalf of the school, we hereby recommend (Name) _____ for Link University Scholarship for your consideration, we confirm:

- a) he/she is the first amongst three generations of their families (i.e. his/her grandparents and parents do not hold any degree from any university) to study at a Hong Kong university*;
- b) he/she was born on or after 1 September 2000 (under 25 years old) and
- c) he/she is a local student of a Full-time Bachelor's Degree Programme at a Hong Kong university*.

簽署及學校蓋印

Signature & School Chop

學校名稱 Name of School

聯絡人姓名 Name of Contact

聯絡人職位 Position

聯絡電話 Contact No.

日期 Date

*十二間大學 (按英文名稱排列) 包括: 香港城市大學、香港浸會大學、香港都會大學、香港樹仁大學、嶺南大學、聖方濟各大學、香港中文大學、香港教育大學、香港恒生大學、香港理工大學、香港科技大學及香港大學 Twelve Universities are (in alphabetical order): City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University, Hong Kong Metropolitan University, Hong Kong Shue Yan University, Lingnan University, Saint Francis University, The Chinese University of Hong Kong, The Education University of Hong Kong, The Hang Seng University of Hong Kong, The Hong Kong Polytechnic University, The Hong Kong University of Science and Technology and The University of Hong Kong.

有關收集個人資料聲明 About Personal Information Collection Statement

領展及社聯會按個人資料 (私隱) 條例規定, 使用個人資料作各種聯絡及核實用途, 亦會擬按照個人資料收集聲明的規定將個人資料用於領展計劃的直接促銷活動。有關領展的收集個人資料聲明請瀏覽

<https://www.linkreit.com/tc/community/link-together-initiatives/link-university-scholarship/>, 而有關社聯個人資料使用守

則請瀏覽 <https://www.hkcss.org.hk/privacy-policy/>。如領展與社聯的版本有任何不一致或差異, 概以領展的版本為準。

According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, Link and HKCSS will use the personal data for various contact and verification purposes, and also for direct marketing of the Link's Programmes defined in the Personal Information Collection Statement issued by Link at <https://www.linkreit.com/en/community/link-together-initiatives/link-university-scholarship/> and Guideline for the Use of Personal Data of the HKCSS at <https://www.hkcss.org.hk/privacy-policy/?lang=en>. If there is any inconsistency, Link's documents shall prevail.

如英文版本與中文版本有任何不一致或差異, 概以英文版本為準。

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

「領展大學生獎學金」詳情請瀏覽以下網頁 <https://www.linkreit.com/tc/community/link-together-initiatives/link-university-scholarship/>

Link University Scholarship details are available on Link's website: <https://www.linkreit.com/en/community/link-together-initiatives/link-university-scholarship/>

附件: 收集個人資料聲明

Encl. Personal Information Collection Statement